

MODA/FASHION - profesjonalne oświetlenie powierzchni sklepowych

We Create Light for Professionals







Dzięki profesjonalnym systemom oświetlenia LED jesteśmy w stanie pokazać klientowi wszystkie zalety oświetlanego produktu. Prawidłowe ustalenie stref ekspozycji oraz odpowiedni dobór lamp jest kluczowym elementem idealnego salonu sprzedaży. Wysoka jakość zastosowanej technologii pozwala dostrzec najdrobniejsze szczegóły. To właśnie nowości jakie stosujemy umożliwiają pokazanie rzeczywistych kolorów i wydobywanie walorów towarów. Gra światła i cieni przyciąga uwagę oraz prowadzi odwiedzających sklepy w odpowiednie miejsca. Idealnym dopełnieniem oświetlenia głównego są kierunkowe, podkreślające ekspozycję specjalistyczne lampy LED Fashion.

Thanks to professional LED lighting systems we can show the customer all the advantages of an illuminated product. The correct setting of exposure zones and the right choice of lamps is a key factor of an ideal showroom. The high quality of the technology applied makes the smallest details perceptible. The innovations we apply enable the presentation of real colours and extracting the advantages of the goods. The light and shadow play draws attention and guides the shop visitors to the appropriate places. The perfect complement to the main lighting are directional specialized LED Fashion lamps dedicated to highlighting the exhibition.

Grâce aux systèmes d'éclairage LED professionnels, nous sommes en mesure de montrer au client tous les avantages d'un produit illuminé. La détermination correcte des zones d'exposition et le bon choix de lampes est un élément clé d'une salle d'exposition idéale. La haute qualité de la technologie utilisée permet de voir les moindres détails. Ce sont les nouveautés que nous utilisons qui permettent de montrer de vraies couleurs et d'extraire les qualités de la marchandise. Le jeu de la lumière et de l'ombre attire l'attention et guide les visiteurs des magasins aux endroits appropriés. Les lampes LED Fashion directionnels qui se spécialisent dans la mise en évidence des expositions constituent le complément parfait de l'éclairage principal.



Bazując na ponad 20-letnim doświadczeniu, znając trendy panujące w branży oraz wymagania stawiane przez galerie handlowe, zaprojektujemy oświetlenie Twojego sklepu uzyskując efekt do tej pory nieosiągalny oraz zapewniając komfort klientów i energooszczędność systemu LED. Twoja witryna zaprosi potencjalnych nabywców do przestrzeni sklepowej pobudzając ich do zakupu. Wewnątrz salonu doskonale zaaranżowane ekspozycje oraz przymierzalnie tylko potwierdzą i podtrzymają decyzję zakupową. Dzięki nam i naszym rozwiązaniom będziesz miał dodatkowo bezpłatnego i nader skutecznego sprzedawcę jakim jest indywidualnie dopasowane oświetlenie LED firmy Cora Lighting Factory.

Basing on over 20 years of experience and knowing the trends prevailing in the industry and the requirements of the shopping malls, we will design the lighting of your store in such a way to obtain an effect so far unattainable and ensure customer comfort and energy efficiency of the LED system. Your window will invite potential buyers to the store space, stimulating them to make a purchase. The perfectly arranged exhibitions and changing rooms in your shop will only confirm and support the purchasing decision. Thanks to us and our solutions you will have an additional costless and very effective agent namely, the individually tailored LED lighting by CLF.

Basant sur plus de 20 ans d'expérience, connaissant les tendances qui prévalent dans ce secteur et les exigences posées par les centres commerciaux, nous créerons l'éclairage de votre magasin en obtenant un effet jusqu'ici inaccessible tout en assurant le confort du client de même que l'efficacité énergétique du système LED. Le site Web invitera des acheteurs potentiels au magasin en les invitant aux achats. Les cabines d'essayage parfaitement illuminées à l'intérieur du salon ne feront que soutenir et confirmer la décision d'achat. Grâce à nous et à nos solutions vous gagnerez un vendeur supplémentaire gratuit et très efficace sous forme d'un éclairage LED personnalisé de Cora Lighting Factory.



oświetlenie tradycyjne

oświetlenie dedykowane

oświetlenie tradycyjne

oświetlenie dedykowane



CYGNUS Z I



QUNA A



LIDER N



SHERIFF II

